

UNITED NATIONS



NATIONS UNIES

Treaty Series

*Treaties and international agreements
registered
or filed and recorded
with the Secretariat of the United Nations*

VOLUME 260

Recueil des Traités

*Traités et accords internationaux
enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire
au Secrétariat de l'Organisation des Nations Unies*

***Treaties and international agreements registered
or filed and recorded with the Secretariat
of the United Nations***

VOLUME 260

1957

I. Nos. 3702-3721

TABLE OF CONTENTS

I

*Treaties and international agreements
registered from 2 February 1957 to 20 February 1957*

No. 3702. Belgium and Israel:

	<i>Page</i>
Extradition Convention (with exchange of letters). Signed at Brussels, on 26 March 1956	3

No. 3703. United Nations and Thailand:

Agreement (with annexed plan and related letter) relating to the headquarters of the Economic Commission for Asia and the Far East in Thailand. Signed at Geneva, on 26 May 1954	35
--	----

No. 3704. United Nations and Egypt:

Exchange of letters constituting an agreement concerning the status of the United Nations Emergency Force in Egypt. New York, 8 February 1957	61
--	----

No. 3705. Poland and Hungary:

Convention concerning the protection of agricultural plants from pests and diseases. Signed at Budapest, on 29 October 1949	91
--	----

No. 3706. Poland and Hungary:

Convention concerning veterinary matters. Signed at Budapest, on 29 Oc- tober 1949	113
---	-----

No. 3707. Poland and Albania:

Agreement concerning cultural co-operation. Signed at Tirana, on 2 De- cember 1950	131
---	-----

***Traités et accords internationaux enregistrés
ou classés et inscrits au répertoire au Secrétariat
de l'Organisation des Nations Unies***

VOLUME 260

1957

I. Nos 3702-3721

TABLE DES MATIÈRES

I

*Traités et accords internationaux
enregistrés du 2 février 1957 au 20 février 1957*

N° 3702. Belgique et Israël:

Convention d'extradition (avec échange de lettres). Signée à Bruxelles, le 26 mars 1956	<i>Pages</i> 3
--	--------------------------

N° 3703. Organisation des Nations Unies et Thaïlande:

Accord (avec plan annexé et lettre y relative) relatif au siège de la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient en Thaïlande. Signé à Genève, le 26 mai 1954	35
--	-----------

N° 3704. Organisation des Nations Unies et Égypte:

Échange de lettres constituant un accord sur le statut de la Force d'urgence des Nations Unies en Égypte. New-York, 8 février 1957	61
---	-----------

N° 3705. Pologne et Hongrie:

Convention concernant la protection des plantes agricoles contre les parasites et les maladies. Signée à Budapest, le 29 octobre 1949	91
--	-----------

N° 3706. Pologne et Hongrie:

Convention concernant les questions vétérinaires. Signée à Budapest, le 29 octobre 1949	113
--	------------

N° 3707. Pologne et Albanie:

Accord concernant la coopération culturelle. Signé à Tirana, le 2 décembre 1950	131
---	------------

No. 3708. Poland and Czechoslovakia:

Page

Agreement (with Protocol of signature) on privileged rail transit from Poland to Poland through Broumov-Meziměstí. Signed at Prague, on 2 July 1949 149

No. 3709. Poland and Czechoslovakia:

Agreement (with Protocol of signature) on privileged rail transit from Czechoslovakia to Czechoslovakia through Polish territory over the section Liberec-Varnsdorf. Signed at Prague, on 2 July 1949 179

No. 3710. Poland and Albania:

Agreement concerning technical and scientific co-operation. Signed at Warsaw, on 25 January 1951 217

No. 3711. Poland and Bulgaria:

Convention on the protection of agricultural plants against pests and diseases. Signed at Warsaw, on 26 September 1949 227

No. 3712. Poland and Bulgaria:

Convention (with Final Protocol) concerning veterinary matters. Signed at Warsaw, on 26 September 1949 249

No. 3713. Italy and Norway:

Cultural Agreement (with exchange of notes). Signed at Oslo, on 14 June 1955 307

No. 3714. Italy and Colombia:

Exchange of notes constituting an agreement concerning the supply of an electrolytic plant. Bogotá, 20 December 1955 315

No. 3715. Italy and Holy See:

Exchange of notes constituting an agreement concerning tax exemptions for diplomatic agents of Italian nationality accredited to the Holy See by other States. Rome and Vatican City, 16 December 1955 319

No. 3716. Italy and Austria:

Agreement concerning the use of the port of Trieste. Signed at Rome, on 22 October 1955
Exchange of notes relating to the entry into force of the above-mentioned Agreement. Vienna, 21 December 1955 327

No. 3717. Italy and Switzerland:

Exchange of notes constituting an agreement on the replacement of articles 2, 3 and 4 of the Italian-Swiss Payments Agreement of 21 October 1950. Rome, 22 December 1955 339

	<i>Pages</i>
N° 3708. Pologne et Tchécoslovaquie:	
Accord (avec Protocole de signature) relatif au transit ferroviaire privilégié de Pologne en Pologne par Broumov-Meziměstí. Signé à Prague, le 2 juillet 1949	149
N° 3709. Pologne et Tchécoslovaquie:	
Accord (avec Protocole de signature) relatif au transit ferroviaire privilégié de Tchécoslovaquie en Tchécoslovaquie à travers le territoire polonais sur la ligne Liberec-Varnsdorf. Signé à Prague, le 2 juillet 1949	179
N° 3710. Pologne et Albanie:	
Accord de coopération technique et scientifique. Signé à Varsovie, le 25 janvier 1951	217
N° 3711. Pologne et Bulgarie:	
Convention relative à la protection des plantes agricoles contre les parasites et les maladies. Signée à Varsovie, le 26 septembre 1949	227
N° 3712. Pologne et Bulgarie:	
Convention (avec Protocole final) concernant les questions vétérinaires. Signée à Varsovie, le 26 septembre 1949	249
N° 3713. Italie et Norvège:	
Accord culturel (avec échange de notes). Signé à Oslo, le 14 juin 1955 . . .	307
N° 3714. Italie et Colombie:	
Échange de notes constituant un accord relatif à la fourniture d'une usine électrolytique. Bogota, 20 décembre 1955	315
N° 3715. Italie et Saint-Siège:	
Échange de notes constituant un accord concernant l'exemption de certains impôts accordée aux agents diplomatiques de nationalité italienne accrédités auprès du Saint-Siège par des États tiers. Rome et Cité du Vatican, 16 décembre 1955	319
N° 3716. Italie et Autriche:	
Accord pour l'utilisation du port de Trieste. Signé à Rome, le 22 octobre 1955	
Échange de notes relatif à l'entrée en vigueur de l'Accord susmentionné. Vienne, 21 décembre 1955	327
N° 3717. Italie et Suisse:	
Échange de notes constituant un accord relatif au remplacement des articles 2, 3 et 4 de l'Accord de paiements conclu à Berne le 21 octobre 1950. Rome, 22 décembre 1955	339